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Protokół nr 18/2017 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 8 czerwca 2017 r. w godz. 8
00

 – 9
30 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjecie protokołu z posiedzenia Zarządu z dnia 24 maja 2017 roku. 

3. Wniosek Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. do Centrum 

Dializa Sp. z o.o. w sprawie udzielenia informacji i wyjaśnień dotyczących 

funkcjonowania Oddziału Rehabilitacji Ogólnoustrojowej, poradni reumatologicznej, 

położniczo-ginekologicznej, ortopedycznej i chirurgicznej. 

4. Wniosek Energa – Operator w sprawie wyrażenia zgody na lokalizację kabla 

elektroenergetycznego oraz złącza kablowo – pomiarowego 0,4 kV na działce gruntu 

nr 52/3 położonej w obr. 0008 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu 

Białogardzkiego, w celu wykonania projektu budowlanego dla działki gruntu nr 52/40. 

5. Wniosek firmy Puee w sprawie wyrażenia zgody na ułożenie linii kablowej 0,4 kV 

oraz posadowienie szafy pomiarowej na działce gruntu nr 52/3 położonej w obr. 0008 

m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu Białogardzkiego, w celu zasilenia 

projektowanego budynku mieszkalnego na działce gruntu nr 52/40.  

6. Wniosek Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie w sprawie sfinansowania zajęć 

wychowania fizycznego na pływalni BOSiR w Białogardzie w okresie wrzesień – 

grudzień 2017 r. 

7. Wybór wykonawcy na opracowanie studium wykonalności wraz z wnioskiem projektu 

pn.: Utworzenie Ponadregionalnego Centrum Zawodowego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie.  

8. Wybór wykonawcy na wykonanie projektu budowlanego przedsięwzięcia pn.: 

Utworzenie Ponadregionalnego Centrum Zawodowego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

9. Informacja o uzyskaniu pomocy finansowej na poprawę i modernizacje infrastruktury 

sportowej. 

10. Rozpatrzenie i podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie projektów uchwał Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, 

b) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata    

            2017 - 2025. 

12. Wniosek w sprawie zwołania Sesji Nadzwyczajnej. 

13. Sprawy różne.  
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Ad.1 

 Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

  Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 16/2017  

z posiedzenia Zarządu w dniu 24 maja 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska zapoznała członków Zarządu z treścią pisma  do Centrum Dializa Sp. z o.o.  

w sprawie udzielenia informacji i wyjaśnień dotyczących funkcjonowania Oddziału 

Rehabilitacji Ogólnoustrojowej, poradni reumatologicznej, położniczo - ginekologicznej, 

ortopedycznej i chirurgicznej, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, że na obecną chwilę odpowiedzi na piśmie jeszcze nie udzielono. Informacje 

dot. powyższego tematu Spółka uzyskała drogą medialną. Dyrektor Centrum Dializa Pani 

Drobiec poinformował, że sytuacja się normuje i, że na obecną chwilę wszystkie gabinety  

działają. Kilku pracowników było na urlopach i jednocześnie parę osób poszło na zwolnienia 

lekarskie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował Zarząd, że musiał podjąć decyzję  

o udostępnieniu umowy dla zainteresowanej strony. Pewne elementy zostały zanimizowane 

na podstawie wyroków Sądu Najwyższego i Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, czy wcześniej były problemy w CD i czy 

były pisane pisma. Poinformował, że w szpitalu pracownicy Spółki CD sygnalizują,  

że został wywieziony aparat do badań USG. Zapytał, czy to prawda.  

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska poinformowała, że były pisane pisma o wyjaśnienie. Odpowiedzi są. Działania,  

że strony RCM to takie, że są przeprowadzane kontrole. Kilka dni temu zostało wysłane 

pismo do Spółki CD w sprawie kontroli dot. inwentaryzacji sprzętu. Termin przeprowadzenia 

kontroli został wyznaczony na koniec miesiąca czerwca br. Dodała, że również doszły do niej 

informacje dot. wywiezienia aparatu do USG. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że Spółka CD odnośnie sprzętu – aparatu USG 

złożyła wyjaśnienia. Dodał, że aparat USG znajduje się na liście sprzętu kupionego od 

Powiatu.  

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska poinformowała, że główny aparat USG jest w szpitalu. Został zabrany sprzęt  

z Oddziału Wewnętrznego. Dodała, że jest jeszcze aparat do USG na Oddziale Położniczo – 

Ginekologicznym i na rehabilitacji. Oświadczyła, że na koniec roku 2016 odbyła się 

inwentaryzacja, która nie wykazała niedoborów w sprzęcie.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, czy po wydanym wyroku Spółka RCM  

w Białogardzie w dalszym ciągu podtrzymuje swoje stanowisko odnośnie poufności umowy. 

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska udzielił twierdzącej odpowiedzi. Oświadczyła, że jest opinia radcy prawnego,  

w której jest mowa, że zapisy w umowie są takie które powinny być chronione.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że pomimo opinii Spółki RCM i Spółki 

CD, dot. nie ujawniania umowy na podstawie wyroku Sądu podjął decyzję o ujawnieniu  

z zanimizowanej umowy.  

http://sjp.pl/zanimizowa%C4%87
http://sjp.pl/zanimizowa%C4%87
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Dodał, że wystąpił do stron umowy o ich opinie. Strony nie wydały zgody na ujawnienie 

umowy. Stwierdził, że nie miał wyjścia musiał zgodnie z wyrokami Sądu ujawnić umowę. 

Zgodził się, że pewne zapisy musza być chronione.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, na ile teraz umowa jest publiczna. Czy jej 

posiadaczem może być tylko i wyłącznie  Związek Zawodowy, czy też ona staje się 

publiczna. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że Związki Zawodowe biorą 

odpowiedzialność, co z nią dalej zrobią. 

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski zapytał, o OIOM. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na spotkaniu z przedstawicielami 

Spółki Centrum Dializa otrzymali informację, iż Spółka złożyła wniosek do NFZ w sprawie 

utworzenia pododdziału Intensywnej Opieki Zdrowotnej w ramach Oddziału Wewnętrznego.  

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska poinformowała, że wystąpiła o zapytanie do Spółki Centrum Dializa, czy planują 

zmiany organizacyjne. Odpowiedzi jeszcze nie otrzymała. 

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski poprosił o udostępnię dokumentacji dotyczącej 

korespondencji Spółki Regionalnego Centrum Medycznego do Spółki Centrum Dializa. 

Zapytał, czy jest taka możliwość. 

Prokurent Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Krystyna 

Janowska udzieliła twierdzącej odpowiedzi. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się  przedstawioną informacją. 

 

 

 

Ad.4 

Kierownik Biura Gospodarki Nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez  Energa – Operator w sprawie wyrażenia zgody 

na lokalizację kabla elektroenergetycznego oraz złącza kablowo – pomiarowego 0,4 kV na 

działce gruntu nr 52/3 położonej w obr. 0008 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu 

Białogardzkiego, w celu wykonania projektu budowlanego dla działki gruntu nr 52/40, co 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
 

 

 

Ad.5 

Kierownik Biura Gospodarki Nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez firmę Puee w sprawie wyrażenia zgody na 

ułożenie linii kablowej 0,4 kV oraz posadowienie szafy pomiarowej na działce gruntu nr 52/3 

położonej w obr. 0008 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu Białogardzkiego, w celu 

zasilenia projektowanego budynku mieszkalnego na działce gruntu nr 52/40, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
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Ad.6 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

Zarząd z treścią wniosku zgłoszonego przez Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie  

w sprawie sfinansowania zajęć wychowania fizycznego na pływalni BOSiR w Białogardzie  

w okresie wrzesień – grudzień 2017 r., co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że koszt na 160 uczniów za okres wrzesień – grudzień 2017 r. 

wynosiłby 8400 zł. Częstotliwość zajęć, co dwa tygodnie 1 godzina. Cena biletu na jednego 

ucznia 7,50 zł za 1 godzinę zegarową. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski nawiązał do problemu związanego z boiskami 

„Orlik”. Stwierdził, że jest brak animatorów sportu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że Ministersko Sportu przeznaczyło 1.6 mln zł dodatkowych środków na 

Orliki  i ogłosili konkurs. Powiat Białogardzki nie otrzymał środków finansowych.  W tym 

roku Ministerstwo Sportu również przekazało realizacje zadań dot. dofinansowywanie 

Orlików Federacji Rozwoju Kultury Fizycznej w Pucku. Federacja już rozpoczęła I etap 

finansowania tegorocznych animatorów sportu. Zastosowała taki mechanizm, że te orliki, 

które były na liście rezerwowych dostały dofinansowanie. Na liście rezerwowych Powiatu 

Białogardzkiego nie ma. Przeznaczone środki finansowe na realizację animatorów sportu są 

rozdysponowane w ramach konkursu ofert. Od decyzji o podziale środków nie ma odwołania.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się  przedstawioną informacją. 

 

 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz 

poinformował Zarząd, że wpłynęły trzy oferty na wybór wykonawcy na opracowanie studium 

wykonalności wraz z wnioskiem projektu pn.: Utworzenie Ponadregionalnego Centrum 

Zawodowego przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Oferty zostały 

zgłoszone przez następujące firmy: 

1) CRP Konsulting sp. z o.o w Koszalinie – cena usługi 29.520 zł (brutto) – załącznik  

nr 6, 

2) Fundacja „Partnerzy dla Samorządu” w Poznaniu – cena usługi 43.050 zł (brutto) - 

załącznik nr 7, 

3) Firmę WAKCom w Żołędowo – cena usługi 39.360 zł (brutto) - załącznik nr 8. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował wybranie najniższej oferty zgłoszonej 

przez CRP Konsulting sp. z o.o. w Koszalinie. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę zgłoszoną przez CRP 

Konsulting sp. z o.o. w Koszalinie. 

 

 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz 

poinformował Zarząd, że wpłynęły trzy oferty na wybór wykonawcy na wykonanie projektu 
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budowlanego przedsięwzięcia pn.: Utworzenie Ponadregionalnego Centrum Zawodowego 

przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Oferty zostały zgłoszone przez 

następujące firmy: 

1) Przedsiębiorstwo Budownictwa Specjalistycznego w Sławnie – cena usługi 144.894 zł 

– załącznik nr 9, 

2) Przedsiębiorstwo Instalacyjno - Budowlane „Instalbud” w Białogardzie – cena usługi 

149.800,47 zł - załącznik nr 10, 

3) Konsorcjum Budowlane Sp. z o.o. w Białogardzie – cena usługi 155.000 zł - 

załącznik nr 11. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował wybranie najniższej oferty oferty 

zgłoszonej przez Przedsiębiorstwo Budownictwa Specjalistycznego w Sławnie. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę zgłoszoną przez 

Przedsiębiorstwo Budownictwa Specjalistycznego w Sławnie. 

 

 

 

Ad.9 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz 

przedstawił Zarządowi informację dotyczącą uzyskania pomocy finansowej na poprawę  

i modernizacje infrastruktury sportowej. M. in. poinformował, że na stronie internetowej 

Urzędu Marszałkowskiego została opublikowana informacja dotycząca wsparcia budowy 

bieżni z rzutnią przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Kwota 

dofinansowania 20.000 zł.   

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął w/w informację do wiadomości. 

 

 

 

Ad.10 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że z dniem 31 sierpnia 2017 roku upływa okres przedłużenia 

powierzenia funkcji dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Dodała,  

że zgodnie z art. 36 a ust. l i ust. 2 ustawy o systemie oświaty stanowisko dyrektora szkoły 

powierza organ prowadzący szkołę. Kandydata na stanowisko dyrektora szkoły wyłania się  

w drodze konkursu. Minister Edukacji Narodowej w rozporządzeniu z dnia 8 kwietnia 2010 

roku w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko dyrektora publicznej szkoły lub placówki 

oraz trybu pracy komisji konkursowej określił sposób ogłaszania konkursu oraz sposób 

nadzorowania prawidłowości postępowania konkursowego przez organ prowadzący szkołę 

lub placówkę. Biorąc pod uwagę powyższe należy ogłosić i przeprowadzić konkurs na 

dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Następnie omówiła treść 

ogłoszenia.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 40/2017 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.11 

 a) *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosku zgłoszonego przez: 

 

 1) Wydział Inwestycji i Rozwoju w sprawie zabezpieczania środków finansowych  

w wysokości 60.000 zł, z przeznaczeniem na dokumentację techniczną i na wykonanie 

studium wykonalności i wniosku dot. Projektu pn.: „Utworzenie Ponadregionalnego Centrum 

Zawodowego przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie”,  co przedstawia 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

**Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017  

(załącznik nr 15 oraz poinformowała, że powyższy wniosek został ujęty w w/w projekcie 

uchwały. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2017  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

   b) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2025, co przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 - 2025. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 - 2025 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 16  

do niniejszego protokołu. 
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Ad.12 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zwrócił się do Zarządu o wyrażenie zgody  

na wystąpienie z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu w sprawie zwołania 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Białogardzie w dniu 14 czerwca 2017 roku. 

Oświadczył, że zwołanie powyższej Sesji podyktowane jest koniecznością dokonania zmian 

w budżecie Powiatu na 2017 rok. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraził zgodę na wystąpienie z wnioskiem  

do Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zwołania Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Powiatu w Białogardzie w dniu 14 czerwca 2017 roku w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Ad.13 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została Powiatowi zwiększona 

dotacja celowa w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o kwotę 

133.086 zł – załącznik nr 18, z przeznaczeniem na realizację zadań związanych  

z gospodarowaniem nieruchomościami Skarbu Państwa. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przedstawioną informację. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią wniosku 

zgłoszonego przez Powiatowy Dom Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalne  

w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2017, 

co przedstawia załączniki nr  19 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

  

 Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 
 

 


